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Protokół z Zebrania KInO ZG PTTK # 41/2025 

Rodzaj Robocze 

Data  05.03.2025 

Godzina rozpoczęcia 21:00 

Godzina zakończenia  22:36 

Miejsce Online (platforma Discord) 

Prowadzący Agnieszka Ćmiel-Gruca 

Protokołujący Dariusz Walczyna 

Lista obecności 

(4/7) 

KInO ZG: Agnieszka Ćmiel-Gruca, Dobromir Kabuła, Justyna Kuźba, Dariusz Walczyna 

 

1. Przewodnicząca KInO ZG PTTK rozpoczęła kolejne zebranie w 2025 r. i powitała uczestników. 

2. Planowany porządek obrad:   

• Zatwierdzenie notatki/protokołu z 26.02 
• Budżet - zwrotka od organizatorów czy są zainteresowani dofinansowaniem i decyzja jak rozdzielić [BM] 
• Odznaka OInO - regulamin - status prac w ZG [AC] 
• Książeczki OInO - porównanie ofert miejsc wydruku oraz wyniki poszukiwań dystrybucji [DW] 
• Archiwum InO - status tematu przestrzeni dyskowej, postęp prac [DW] 
• "Lampion" - drugie czytanie, wprowadzanie poprawek i dyskusja nad zapisami - przygotowanie do 

przekazania klubowi STOWARZYSZE do oceny, czy na takiej zasadzie chcieliby przekazać pod skrzydła 
komisji [JW] 

• Zasłużony dla rozwoju InO - ewentualne uwagi środowiska do opublikowanej wersji  
(https://docs.google.com/document/d/1ryi5lwjEutKWz1gDOsSSCnnzgL5yND103EJgsv5mPgw/) [JW] 

• Sprawy bieżące (plan pracy, lokalizacja matryc, budżet -> odznaki, formularz zgłoszeniowy zasłużony dla 
rozwoju InO, status realizacji wniosków konferencji, kroki w kierunku regulaminu pucharów) 

3. Zaprezentowana została notatka. Poprzez głosowanie, większością głosów przyjęto protokół #40/2025 

ze spotkania w dniu 26.02.2025 - Głosowanie # 1/41/2025 

4. Odznaka InO – regulamin. Dyskusja dot zatwierdzenia regulaminów Odznaki InO i uchwał formalnych 

Prezydium ZG. Zgłoszone dwie uwagi z Biura ZG PTTK, które po dyskusji zostaly zaprotokołowane. Aktualna 

wersja regulaminu zostanie przekazana do Biura ZG PTTK w celu zatwierdzenia przez Prezydium ZG PTTK. 

Agnieszka przekaże do zatwierdzenia przez uchwałę ZG. 

5. Sprawy bieżące:, drukarnie ksiązeczek – brak nowych namiarów, odznaka Lampion – brak osoby referującej. 

Budżet Komisji – do uwzględnienia zakup odznak. Materiały biurowe – faktura za wydatki. 

Podczas informowania o terminach zgłoszeń – dołączyć informację o zalecanych wytycznych (RODO i inne) 

FB Komisji: Konkurs na okładkę InO – trwa głosowanie na FB. Sugestia Justyny dot. wyświetlania postów 

Komisji (powiadomienia). Możliwość zastosowania rolki. Aktywacja Komisji w podbijaniu postów. 

6. Matryce blach InO – odświeżenie informacji. Darek kontaktuje się z Wojtkiem Drozdą w celu pozyskania danych 

dot. wymiarów (danych) odznak InO i wektoryzuje odznaki InO. 

7. Formularz RODO – zgłoszeń na imprezy + umieszczeniu w nich informacji o RODO. 

8. Budżet Komisji (imprezy programowe) – oczekiwanie na zgłoszenia organizatorów imprez programowych. 

9. Archiwum InO – status prac bez zmian (do realizacji kontakt z HelpDesk PTTK). 

10. Przegląd stanu realizacji uchwał i wniosków z Krajowej Konferencji InO: uwagi z kolumny Opis – aktualizacja. 

11. Kolejne tematy: regulaminy Pucharu Polski i Pucharu Polski Młodzieży. Możliwość uspójnienia regulaminów 

i rozdzielenia poszczególnych tras/kategorii. Rozdzielenie TZ i TU (ew. na poziomy trudności) i połączenie 

regulaminów (jednego). 

12. Konkursy Komisji: oceny imprez do 9.03. Informacja zostanie opublikowana. 

13. Aktualizacja informacji dot. odznak dużych brązowych i kosztów wybicia – zapytanie do GRW. Dyskusja dot. 

zakupienia 75 odznak popularnych w celu promocji i zachęcenia nowych osób do udziału w OTTInO. 

https://docs.google.com/document/d/1ryi5lwjEutKWz1gDOsSSCnnzgL5yND103EJgsv5mPgw/
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Propozycje, żeby weryfikowały RW na miejscu i potem odznaki zostaną przesłane przez GRW lub wysłanie np. 

po 10 szt. odznak do aktywnych RW (które złożyły sprawozdania na 2024). Do uwzględnienia koszty wysyłki 

(możliwość zbiorczej faktury za wysyłkę w różnych terminach). 

14. Memoriał dla Andrzeja Przychodzenia – do opracowania na podstawie dostępnych materiałów. 

Tematy do aktualizacji [ZM]: pozyskać wydanie Tramwaju nr 85 (poświęconego Andrzejowi Krochmalowi) 

do publikacji na stronie Komisji. Pismo do SG – aktualizacja informacji od Zuzi. 

15. Adnotacja dot. podziału środków na imprezy (do 15.03.) 

16. Planowany termin kolejnego zebrania: 2025-03-12. 

 

------------------------------------- koniec protokołu -------------------------------- 

Głosowania podczas obrad 

Głosowanie # 1/41/2025 

Czy jesteś za zatwierdzeniem notatki z 26.02? 

 

3 za/ 0 przeciw/ 1 wstrzymujący się 

• Agnieszka Ćmiel-Gruca – głos za (t) 

• Dobromir Kabuła – głos za (t) 

• Justyna Kuźba – głos wstrzymujący (w) 

• Dariusz Walczyna – głos za (T) 

 

 

 

 

Lista obecności na zebraniu #41/2025 (zrzut). 

 
 


